
Referat fra styremøte i 

Tjøme golfklubb  

torsdag 2. mai 2024 kl 18:00 på klubbhuset/Zoom 
 

Tilstede: Kjetil Mikalsen, Cecilie Vesterdal, Kåre Wahlqvist, Jesper Simonsen 

og Jody Kristiansen. 

 

 

Agenda: 

 

11.24 Godkjenning av referat fra styremøte 19. mars 2024 

12.24 Uttaks ordning Lag NM 

13.24 Forhåndsbetaling av start tider og turneringer, evaluering 

14.24 Eventuelt 

 Tagger med sporing for oppfølging av spillehastighet. 

Innkjøp av golfbiler. 

  

11.24 Referat fra styremøte 19. mars ble godkjent. 

12.24 Uttaks ordning Lag NM ble diskutert. Styret besluttet at innspill fra 

Sportslig komite om uttaks ordning ble godkjent. Det var også enighet om 

å evaluere uttaks kriterier for neste år, fra høsten. Beslutningen skal styret 

og sportslig komite stå sammen om. 

13.24 Evaluering av booking system for forhåndsbetaling av start tider og 

turnerings avgift.  

 Tilbakeføring av start avgift på tirsdags golf: Godkjenner at man kan 

melde seg av pga sykdom, skade etc, samme dag, og vi tilbakebetaler 

innbetalt beløp ved forespørsel. Andre turneringer: Alle som har ansvar 

for en turnering kan hake av for at avmelding innenfor påmeldings fristen 

går ut, kan gjøre dette i turneringen under online fanen. Legge ut på 

facebook om disse reglene. 

 Booking systemets evaluering. Vi må ha mer erfaring før beslutning blir 

tatt. Sjekke om dette medfører mindre greenfee gjester, og om systemet 

gir oss de fordeler vi ønsker, ta hensyn til bl a no show. Om det gamle 

systemet skal innføres igjen, ta beslutning om forhåndsbetaling, og da må 

vi kun selge 18 hulls runder. Tall på salg av greenfee må forelegges. 

14.24 Tagging med sporing av spillehastighet – Lagt på is. Marshall/starter 

gruppe er etablert. Høre med Jan Willy Abrahamsen. Ove og Kjetil setter 

opp liste. 

 Innkjøp av golfbiler. Beslutningen ble tatt utover budsjett vedtatt på 

årsmøtet. Kåre ønsker at vi i størst mulig grad styrer etter budsjett. 

Spesielle hendelser kan hende der vi er nødt til å gjøre beslutning om 



investering. Kontroll komite er alltid kontaktet. Bør lage et resultat 

budsjett og ett investerings budsjett. 

 Det ble tatt opp om hva av saker som skal tas opp internt i styret, eller om 

det skal være mulig for medlemmer å delta i diskusjonen. Det ble også tatt 

opp at vi burde legge ut styrereferater på hjemmeside, evt et redigert 

referat. 

 Konklusjon: Kommunikasjon skal forbedres, man kan legge ut referater 

og fortelle hva som skjer i styret. Lederens hjørne er en god kanal for å 

kommunisere ut til medlemmer  

 

 Styremøtet ble avsluttet kl 19:55 

 

Neste styremøte er 21. mai 


